
Protokół Nr XIII /2025  
z XIII sesji Rady Powiatu Łańcuckiego odbytej  

w dniu 15 maja 2025 r.  
 
XIII sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Starostwie Powiatowym w Łańcucie 
pod przewodnictwem Stanisława Panka Przewodniczącego Rady Powiatu Łańcuckiego. 
Miejsce posiedzenia: sala posiedzeń Starostwa Powiatowego w Łańcucie, przy 
ul. Mickiewicza 2 (I piętro).  
 
Obrady rozpoczęto 2025-05-15 o godzinie 15:00, a zakończono o godzinie 17:13 tego 
samego dnia. 
 
Obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na 
stronie internetowej powiatu:  
http://www.powiat-lancut.itl.pl/bip/index.php?page=group.php&grp=49   
 
W związku z powyższym pełna treść protokołu znajduje się w formie elektronicznej na 
stronie BIP Starostwa Powiatowego.  
W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 

1. Janusz Bester 
2. Kamil Chmiel 
3. Halina Golec 
4. Zbigniew Grad 
5. Jan Kilian 
6. Kamil Kilian - nieobecny 
7. Adam Krzysztoń 
8. Marian Kurek 
9. Zbigniew Łoza 
10. Michał Mac 
11. Wincenty Morycz 
12. Joanna Murias 
13. Piotr Nowak 
14. Stanisław Panek 
15. Barbara Pilawa-Kraus 
16. Izabela Pomykała 
17. Mariusz Rejman 
18. Monika Roman 
19. Agnieszka Rzepka 
20. Łukasz Rzepka 
21. Wojciech Szura 
 



Rada Powiatu odmówiła modlitwę do św. Michała Archanioła patrona powiatu. 
 
Ad. 2.   
Ustalenie porządku obrad. 
 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki zgłosił zmianę do porządku posiedzenia polegającej 
na: 
Dodanie trzech punktów: 
− Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia przez Powiat Łańcucki zadania 
polegającego na zarządzaniu drogą powiatową nr 1 515R relacji Żołynia – Białobrzegi 
– Kosina – (gr. powiatu) Gać, w zakresie pełnienia funkcji Inwestora na rzecz Gminy 
Łańcut.  
− Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 
finansowego wykraczającego poza rok budżetowy 2025.  
− Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/63/2024 z dnia 30 grudnia 20 
Zmiana nazwy pkt 8 na:  
Podjęcie uchwały w sprawie poręczenia kredytu dla Centrum Medycznego w Łańcucie 
sp. z o.o.  
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Ustalenie porządku obrad - zmiana porządku posiedzenia: Zmiana nazwy pkt 8 na: 
Podjęcie uchwały w sprawie poręczenia kredytu dla Centrum Medycznego w Łańcucie 
sp. z o.o. Dodatkowe punkty: − Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia przez Powiat 
Łańcucki zadania polegającego na zarządzaniu drogą powiatową nr 1 515R relacji 
Żołynia – Białobrzegi – Kosina – (gr. powiatu) Gać, w zakresie pełnienia funkcji 
Inwestora na rzecz Gminy Łańcut. − Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zaciągnięcie zobowiązania finansowego wykraczającego poza rok budżetowy 2025. − 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/63/2024 z dnia 30 grudnia 2024 r. 
Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie uchwała budżetowa na rok 2025. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Adam 
Krzysztoń, Marian Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Joanna 
Murias, Piotr Nowak, Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Mariusz Rejman, 
Monika Roman, Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Izabela Pomykała 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Kamil Kilian 
 
Porządek został zmieniony, Rada Powiatu obradowała wg poniższego porządku 
posiedzenia. 



1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Stan porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie działania Komendy 

Powiatowej Policji za rok 2024.  
4. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Łańcucie 

za rok 2024.  
5. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2024.  
6. Sprawozdanie Zarządu Powiatu Łańcuckiego z realizacji ,,Rocznego programu 

współpracy Powiatu Łańcuckiego z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2024". 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Programu korekcyjno-
edukacyjnego dla osób stosujących przemoc domową w Powiecie Łańcuckim na lata 
2025-2030. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia przez Powiat Łańcucki zadania 
polegającego na zarządzaniu drogą powiatową nr 1 515R relacji Żołynia – 
Białobrzegi – Kosina – (gr. powiatu) Gać, w zakresie pełnienia funkcji Inwestora na 
rzecz Gminy Łańcut.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 
finansowego wykraczającego poza rok budżetowy 2025. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/63/2024 z dnia 30 grudnia 
2024 r. Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie uchwała budżetowa na rok 2025. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie poręczenia kredytu dla Centrum Medycznego 
w Łańcucie  sp. z o.o.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2025.  
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łańcuckiego.  
14. Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 

w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  

15. Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
16. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
17. Sprawy różne.  
18. Zakończenie.  
 
Ad. 3. 
Stan porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie działania Komendy 
Powiatowej Policji za rok 2024. 
 
Wacław Sudoł Komendant Powiatowy Policji w Łańcucie przedstawił sprawozdanie 
roczne ze swej działalności oraz informację o stanie porządku i bezpieczeństwa 
publicznego na terenie Powiatu Łańcuckiego za rok 2024 (sprawozdanie w załączeniu)  
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radna Izabela Pomykała, 
Wacław Sudoł Komendant Powiatowy Policji w Łańcucie, 



Radny Zbigniew Grad, 
Wacław Sudoł Komendant Powiatowy Policji w Łańcucie, 
Radna Monika Roman, 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki, 
Radna Monika Roman, 
Radna Joanna Murias, 
Wacław Sudoł Komendant Powiatowy Policji w Łańcucie, 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki  
Radna Izabela Pomykała (Ad Vocem). 
 
Ad. 4. 
Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Łańcucie 
za rok 2024.  
 
Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Łańcucie za 
rok 2024 w Łańcucie przedstawiła i omówiła Joanna Dubiel – Sowa Dyrektor 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Łańcucie (materiały w załączeniu). 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radna Joanna Murias, 
Joanna Dubiel-Sowa Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Łańcucie, 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki. 
 
Ad. 5.  
Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2024. 
 
Ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2024 przedstawiła i omówiła Joanna Dubiel 
– Sowa Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Łańcucie (materiały 
w załączeniu). 
 
Stanisław Panek Przewodniczący Rady Powiatu podziękował pani Dyrektor za 
przedstawioną informację i stwierdził, że Rada Powiatu Łańcuckiego pozytywnie 
przyjęła sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 
w Łańcucie za rok 2024 oraz ocenę zasobów pomocy społecznej.  
 
Ad. 6. 
Sprawozdanie Zarządu Powiatu Łańcuckiego z realizacji ,,Rocznego programu 
współpracy Powiatu Łańcuckiego z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2024". 
 
Sprawozdanie Zarządu Powiatu Łańcuckiego z realizacji ,,Rocznego programu 
współpracy Powiatu Łańcuckiego z organizacjami pozarządowymi za rok 2024 
przedstawił Robert Szajnar Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 
(sprawozdanie w załączeniu do protokołu).  
 
 



Ad. 7. 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Programu korekcyjno-
edukacyjnego dla osób stosujących przemoc domową w Powiecie Łańcuckim na 
lata 2025-2030. 
 
Projekt uchwały przedstawiała i omówiła Joanna Dubiel – Sowa Dyrektor Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie w Łańcucie. 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Zdrowia, Rodziny 
i Pomocy, którą przedstawił Michał Mac Przewodniczący Komisji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Programu korekcyjno-edukacyjnego 
dla osób stosujących przemoc domową w Powiecie Łańcuckim na lata 2025-2030. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Adam 
Krzysztoń, Marian Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Joanna 
Murias, Piotr Nowak, Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, 
Mariusz Rejman, Monika Roman, Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Kamil Kilian. 
 
Uchwała Nr XIII/98/2025 w sprawie przyjęcia do realizacji Programu korekcyjno-
edukacyjnego dla osób stosujących przemoc domową w Powiecie Łańcuckim na lata 
2025-2030 została podjęta (w załączeniu). 
 
Ad. 8. 
Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia przez Powiat Łańcucki zadania 
polegającego na zarządzaniu drogą powiatową nr 1 515R relacji Żołynia – 
Białobrzegi – Kosina – (gr. powiatu) Gać, w zakresie pełnienia funkcji Inwestora 
na rzecz Gminy Łańcut. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Aleksandra Cieszyńska Dyrektor Zarządu Dróg 
Powiatowych w Łańcucie. 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia przez Powiat Łańcucki zadania polegającego 
na zarządzaniu drogą powiatową nr 1 515R relacji Żołynia – Białobrzegi – Kosina – (gr. 
powiatu) Gać, w zakresie pełnienia funkcji Inwestora na rzecz Gminy Łańcut. 



Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Adam 
Krzysztoń, Marian Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Joanna 
Murias, Piotr Nowak, Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, 
Mariusz Rejman, Monika Roman, Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Kamil Kilian. 
 
Uchwała Nr XIII/99/2025 w sprawie powierzenia przez Powiat Łańcucki zadania 
polegającego na zarządzaniu drogą powiatową nr 1 515R relacji Żołynia – Białobrzegi 
– Kosina – (gr. powiatu) Gać, w zakresie pełnienia funkcji Inwestora na rzecz Gminy 
Łańcut została podjęta (w załączeniu). 
 
Ad. 9. 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 
finansowego wykraczającego poza rok budżetowy 2025. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Agata Sońska Skarbnik Powiatu. 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Przewodniczący Komisji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 
finansowego wykraczającego poza rok budżetowy 2025. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Marian Kurek, 
Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Joanna Murias, Piotr Nowak, Stanisław 
Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, Mariusz Rejman, Monika Roman, 
Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (1) 
Adam Krzysztoń 
NIEOBECNI (1) 
Kamil Kilian. 
 



Uchwała Nr XIII/100/2025 w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 
finansowego wykraczającego poza rok budżetowy 2025 została podjęta (w załączeniu). 
 
Ad. 10. 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/63/2024 z dnia 30 grudnia 
2024 r. Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie uchwała budżetowa na rok 2025. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Agata Sońska Skarbnik Powiatu. 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Przewodniczący Komisji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/63/2024 z dnia 30 grudnia 
2024 r. Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie uchwała budżetowa na rok 2025 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Adam 
Krzysztoń, Marian Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Joanna 
Murias, Piotr Nowak, Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, 
Mariusz Rejman, Monika Roman, Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Kamil Kilian. 
 
Uchwała Nr XIII/101/2025 w sprawie zmiany Uchwały  Nr VIII/63/2024 z dnia 30 
grudnia 2024 r. Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie uchwała budżetowa na rok 2025 
została podjęta (w załączeniu). 
 
Ad. 11. 
Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie poręczenia kredytu dla Centrum 
Medycznego w Łańcucie  sp. z o.o. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Agata Sońska Skarbnik Powiatu. 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Przewodniczący Komisji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie poręczenia kredytu dla Centrum Medycznego w Łańcucie 
sp. z o.o. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 



ZA (20) 
Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Adam 
Krzysztoń, Marian Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Joanna 
Murias, Piotr Nowak, Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, 
Mariusz Rejman, Monika Roman, Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Kamil Kilian. 
 
Uchwała Nr XIII/102/2025 w sprawie poręczenia kredytu dla Centrum Medycznego 
w Łańcucie sp. z o.o. została podjęta (w załączeniu). 
 
Ad. 12. 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2025. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Agata Sońska Skarbnik Powiatu. 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Przewodniczący Komisji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2025. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Adam 
Krzysztoń, Marian Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Joanna 
Murias, Piotr Nowak, Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, 
Mariusz Rejman, Monika Roman, Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Kamil Kilian. 
 
Uchwała Nr XIII/103/2025 w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2025 została 
podjęta (w załączeniu). 
 
Ad. 12. 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Agata Sońska Skarbnik Powiatu. 



Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Przewodniczący Komisji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Kamil Chmiel, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Adam Krzysztoń, Marian 
Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Joanna Murias, Piotr Nowak, 
Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, Mariusz Rejman, Monika 
Roman, Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (1) 
Janusz Bester 
NIEOBECNI (1) 
Kamil Kilian. 
 
Uchwała Nr XIII/104/2025 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Łańcuckiego została podjęta (w załączeniu). 
 
Ad. 13. 
Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 
w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji. 
 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki przedstawił sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu 
Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym wraz ze sprawozdaniem z realizacji uchwał 
Rady Powiatu Łańcuckiego. 
 
Głos w dyskusji zabierali: 
Radny Michał Mac – zwrócił się z prośbą o przekazanie informacji odnośnie scaleń 
w Tarnawce i Husowie.  
Pan Starosta odpowiedział, że scalenia w Tarnawce są na ukończeniu. Zwrócono się do 
Marszałka Województwa Podkarpackiego o możliwość wykorzystania pozostałych 
środków finansowych na zagospodarowanie po scaleniowe.  
Natomiast scalenia w Husowie ze względu na występowanie obszaru chronionego 
krajobrazu oraz podziemnego zbiornika gazu wydłuży się termin złożenia wniosku do 
Marszałka. Natomiast odbiór społeczny mieszkańców w Husowie jest korzystny i są 
osoby chętne na scalenia.  
 



Wincenty Morycz Wiceprzewodniczący Rady Powiatu podziękował panu Staroście 
w sprawie zainteresowania tematem dotyczącym miejsc postojowych w mieście 
Łańcucie.  
 
Ad. 18. 
Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radna Monika Roman: 
− wyraziła słowa podziękowania dla urzędu miasta Łańcuta i pana Burmistrza za 

szybką reakcję odnośnie wniosku dotyczącego wykoszenia traw i przecinki drzew 
przy ulicach w mieście Łańcucie, 

− zwróciła się z zapytaniem do Zbigniewa Grada Przewodniczącego Komisji Porządku 
i Bezpieczeństwa Publicznego w sprawie składnych wniosków do komisji odnośnie 
bezpieczeństwa na terenie miasta Łańcuta: tj. progi zwalniające na ulicach: 
Sowińskiego, Zielonej itp., 

− brak oznakowania miejsca niebezpiecznego na skrzyżowaniu ulic Kasprowicza 
i Kolejowej w Łańcucie i przejazdu kolejowego, 

− brak przejścia dla pieszych na ul. Kasprowicza w Łańcucie. 
 
Radny Zbigniew Grad odpowiadając radnej Monice Roman poinformował, że 
28 maja br. odbędzie się wspólne posiedzenie Komisji Porządku i Bezpieczeństwa 
Publicznego oraz Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa, 
gdzie będą omawiane wszystkie zgłoszone wnioski. 
 
Radny Piotr Nowak zwrócił się z zapytaniem, czy jest odpowiedź Generalnej Dyrekcji 
Dróg Krajowych i Autostrad – Oddział w Rzeszowie odnośnie rozpoczęcia prac 
koncepcyjnych w sprawie przebudowy skrzyżowań na drodze krajowej Nr 94 
w miejscowościach Kraczkowa oraz Malawa. 
 
Pani Dyrektor ZDP w Łańcucie odpowiedziała, że w tej sprawie jest odpowiedź, 
powyższe zadanie zostaje wpisane na listę zadań Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych 
i Autostrad, ale należy wykazać cierpliwość w tej sprawie.  
 
Wincenty Morycz Wiceprzewodniczący Rady wypowiadał się odnośnie Fundacji 
Pomóż Potrzebujących apelując o jej wsparcie finansowe oraz odnośnie waloryzacji diet 
i ryczałtów dla radnych.  
 
Ad Vocem na powyższe ustosunkowali się: 
Agata Sońska Skarbnik Powiatu,  
Radny Łukasz Rzepka, 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki, 
Radna Monika Roman, 
Radna Izabela Pomykała. 
 
 



Ad. 11. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Kamil Chmiel, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Adam Krzysztoń, Marian 
Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Joanna Murias, Piotr Nowak, Barbara Pilawa-
Kraus, Izabela Pomykała, Mariusz Rejman, Monika Roman, Agnieszka Rzepka, 
Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (3) 
Janusz Bester, Wincenty Morycz, Stanisław Panek 
NIEOBECNI (1) 
Kamil Kilian 
 
Protokół Nr XI/ 2025 z dnia 8 kwietnia 2025 r. oraz Protokół Nr XII/ 2025 z dnia 
25 kwietnia 2025 r. zostały przyjęte. 
 

Ad. 13. 
Sprawy różne. 
 

W sprawach różnych Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki zaprosił na uroczystości: 
Przegląd Pieśni Maryjnej oraz Powiatowy Rajd Rowerowy (plakaty na eSesji).  
 
Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił procedurę uchwalania i zwiększania diet dla 
Radnych.  
 

Ad. 14. 
Zakończenie. 
 

Stanisław Panek Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego podziękował radnym za 
uczestnictwo w sesji, a następnie zamknął obrady XIII sesji Rady Powiatu Łańcuckiego 
VII kadencji 2024 – 2029. 
 
Przygotowała: 
Renata Czechowicz 

Przewodniczący 
Rada Powiatu Łańcuckiego 

 

Stanisław PANEK 
 
_____________________________________ 
 
  
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


